

# Merry Christmas



由即日起至2024年11月30日前，預訂12月之派對外賣或到會服務並全數付款，可享食物的早鳥優惠。

**10%OFF**

**Confirmed order by 30 NOV 2024**

From now to 30 November 2024, pre-order December party catering or catering services and making full payment will entitle you to an early bird offer on the food.

2024年12月1日至15日期間，訂購12月之派對外賣或到會服務並全數付款，可享食物折扣優惠。

**5%OFF**

**Confirmed order by 1-15 DEC 2024**

From 1-15 of December pre-order December party catering or catering services and making full payment will entitle you to an special offer on the food.

會員折扣不適用於此優惠，但可累積積分  
Member discount is not available in this offer but to earn your bonus point

*Christmas Delight &  
Outside Catering Special Menu*  
**聖誕·外賣到會盛宴之選**

*Christmas Turkey Set Menu*

- Onsen Egg ,Avocado Caesar Salad 3lb  
溫泉蛋牛油果凱撒沙律
- Smoked Norwegian Salmon  
Cream Cheese ,Egg Salad and crispy Toast 500g  
挪威煙三文魚忌廉芝士蛋沙律及香脆多士
- Green Apple ,Crab Salad on Mini Croissant 15pcs  
青蘋果蟹肉沙律配迷你牛角包
- Baked Scallop in the Shell with Roast Garlic Hollandaise 15pcs  
焗扇貝配香蒜荷蘭汁
- Christmas Roast US Whole Turkey ,Chestnut stuffing  
and cranberry Sauce 12Lb  
聖誕烤美國整隻火雞·栗子餡和蔓越莓醬 12Lb
- Orecchiette with Truffle Cream ,portobello Mushrooms 5Lb  
意大利燒烤菇松露忌廉汁貓耳朵粉
- Roasted Broccolini, Baby Carrot With Parmesan 3Lb  
焗巴馬臣芝士椰菜花及甘筍苗
- Potato Gratin 2Lb  
焗馬鈴薯 2 磅
- Salted Caramel Christmas Log cake 2Lb  
鹹焦糖聖誕原木蛋糕 2 磅



**\$3800**  
For 15pax

*Maines* 主菜

Roast US Turkey with Chestnut Filling  
& Traditional Trimmings  
烤美國火雞釀栗子餡料伴紅莓汁  
6-7kg serves approx 8-12 person (6-7公斤) (約8-12人份量) **\$1080**

Pistachio Provencal Roast Bone-in  
Australian Lamb Leg  
開心果寶雲酥烤澳洲原隻羊腿配彼得包  
2kg serves approx 8 person (2公斤) (約8人份量) **\$850**

Maple Syrup Glazes Shoulder Ham  
and Farm Bread  
加拿大楓糖烤火腿肩配農夫包  
4kg serves approx 8-12 person (4公斤) (約8-12人份量) **\$1280**

Shoulder Ham in Bread Crust  
麵包焗火腿肩  
4kg serves approx 8-12 person (4公斤) (約8-12人份量) **\$1280**

US Angus Beef Tomahawk  
美國安格斯斧頭扒配時令蔬菜及燒汁  
1.5kg serves approx 8 person (1.5公斤) (約8人份量) **\$1280**



# Side Dishes 配菜

Sweet Potato Gratin  
芝士焗千層甜薯

1kg (1公斤) \$280



Beer Battered Sidewinder  
啤酒味旋風薯角

1kg (1公斤) \$280



Roasted Cauliflower  
w/ Hollandaise Sauce  
烤花菜配法式荷蘭汁

1kg (1公斤) \$280



Roast Pumpkin and  
Spinach Quiche  
烤德式南瓜菠菜批

1kg (1公斤) \$280

# Desserts 甜品

Christmas Log Cake  
聖誕樹頭蛋糕

750g serves approx 6-8 person (750克) (約6-8人份量) \$300

Apple & Crumble Strudel w/ Custard Sauce  
焗金寶蘋果卷伴吉士汁

800g serves approx 4-6 person (800克) (約4-6人份量) \$300

Rocky Road Chocolate Bread Pudding  
特色石板街朱古力麵包布甸

1kg serves approx 8-12 person (500克) (約8-12人份量) \$480





WhatsApp



## Order Details

訂購及查詢熱線

☎️ 5328 0141

or place order in person at our outlets  
或親臨餐廳訂購

- Please place orders 3 working days in advance
- Full payment upon order confirmation
- Terms and conditions applied for catering order
- The above offers are not applicable to the transportation fee and extra manpower cost
- Take away service are available for designated restaurants only

- 請提早三個工作天前預訂
- 訂單確認時需繳付全數
- 以上服務須受外賣到會之條款及細則所約束
- 上述優惠不適用於送貨及額外人手之費用
- 自取服務只限指定餐廳

### Terms and Conditions

• All Food will be packaged in aluminum foil or plastic containers. • For every catering order of HKD2,000, 15 units of disposable dining set (plastic dining utensils, paper napkins & plastic tablecloths) will be provided. Extra spare quantity of disposable dining sets will be charged HKD\$8 each. • Delivery services are available from 10am - 7pm. Extra charges for other time slot. • Please place order in 3 working days before the delivery or pick up date. • The location of order pick-up will be the designated restaurant preparing the catering order. For delivery services, please refer to the designated locations and charges. • There are no delivery services provided during extreme weather condition, typhoon no. 8. or up. Customer can choose the following option: - Reschedule the order within 30 days, all payment is not refundable. - Cancel the order. 80% of the confirmed full amount will be charged. • For any bad weather forecast 48 hours ahead of the delivery date, customer can choose the following options. - Reschedule the order within 30 days with no extra charge. - Cancel the order. 100% of the confirmed amount will be refunded. • Delivery service will be suspended during red rainstorm warning. • All KPG Royal Card Members are entitled to enjoy 5% off and bonus points earning (Transportation charge is excluded). • Advance full payment is required. (Payment method: Cash, VISA, Master or AE Credit Card) • All set items cannot be changed. • All payment is non-refundable. • Order will only be accepted after confirmation by King Parrot Group, and there will no change is accepted after confirmation of order. • King Parrot Group reserves the right of final decision.

### 條款及細則

• 所有食物將以錫紙或塑膠外賣盒盛載。• 每消費滿\$2,000元可免費獲贈即棄食具（叉、匙、紙碟、紙巾及膠檯布）15份。如需額外數量的即棄食具，將收取每份\$8。• 送貨服務時間只限早上11時至晚上7時。如要其他時間送貨，將會收取額外收費。• 請於送貨/自取日期前三個工作天訂購。• 如外賣自取，地點為出品之餐廳。如須送貨，請注意指定區域之收費。• 本公司原則上不會在極端天氣情況下，8號或以上颱風訊號懸掛期間送貨。閣下可選擇以下方案：- 顧客有權於30天以內就此更改到會日期及重新安排送貨，惟所有已繳付的款項不會退還。• 若取消到會訂單，本公司將收取訂單總金額80%並退回餘額。• 若預料未來有惡劣天氣，閣下有權於到會時間48小時前選擇以下方案：- 延後到會日期，閣下可於30日內就同一被延誤的訂單進行延期而不另收費。• 取消到會訂單，本公司將全數退回金額。• 紅色暴雨警告訊號懸掛時，運輸可能會因此而延遲送遞。• 所有 KPG Royal 咭會員可獲95折優惠及賺取積分（優惠不包括運輸費）。• 本公司須於確定訂單時，預先收取訂單全數金額。（可以現金、VISA、MASTER或AE信用卡支付）• 所有套餐食物恕不更改。• 訂金一經繳付將不獲發還。• 所有訂單由景樂集團確定後方為作實，一經雙方確定恕不更改。• 如有任何爭議，景樂集團保留最終決定權。

### 提供自取服務餐廳

Take away services are available at following restaurants

HONG KONG ISLAND 香港區

**Coast Seafood & Grill**  
Shop C, Ground Floor, 9-11 Cleveland Street, Fashion Walk, Causeway Bay, Hong Kong  
香港銅鑼灣Fashion Walk加寧街9-11號地下C舖  
Tel: 2576 8650

**King Ludwig German Restaurant 德國餐廳 (Causeway Bay 銅鑼灣)**  
Shop A & C, Ground Floor, 8 Kingston Road, Fashion Walk, Causeway Bay, Hong Kong (MTR CWB Station Exit E)  
香港銅鑼灣Fashion Walk京士頓街8號地下A及C(銅鑼灣地鐵站E出口)  
Tel: 2556 7033 / 2556 7011

NEW TERRITORIES 新界區

**Tong's Road House Seafood and Grill 唐**  
1 Tong Yan San Tsuen Rd, Ping Shan, Yuen Long  
元朗屏山唐人新村路1號  
Tel: 3521 0144

f kingparrotgroup



ig kingparrotgrouphk



KING PARROT GROUP